
2017D14700 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Koninkrijksrelaties heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksre-
laties over de Slotwet Koninkrijksrelaties en het BES-fonds 2016 
(Kamerstuk 34 725 IV). 

De fungerend voorzitter van de commissie,
Van Meenen 

De adjunct-griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr Vraag 

1 In hoeverre valt de rentesubsidie door de Arubaleningen onder het 
artikel onderzoek, kennisoverdracht en communicatie? 

2 In hoeverre valt het Koninkrijkstoernooi onder het artikel onder-
zoek, kennisoverdracht en communicatie? 

3 Waardoor is de onderschrijding op de verplichtingen bij de 
Koninklijke Marachaussee ontstaan en is dit van invloed op de 
operationele capaciteiten? 

4 Waardoor zijn er overschrijdingen op de uitgaven aan hogere 
uitzendkosten bij recherchecapaciteit en het gemeenschappelijk 
hof ontstaan en kunt u preciezer aangeven waaraan deze middelen 
zijn uitgegeven? 

5 In hoeverre is de wisselkoers vooraf bekend? Welk onderzoek 
wordt er gedaan naar de wisselkoersen? In hoeverre valt de 
wisselkoersberekening van het Ministerie van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties te vergelijken met de wisselkoersberekenin-
gen van het Ministerie van Defensie? 

6 In hoeverre kunt u ingaan op het oordeel van de Algemene 
Rekenkamer dat er onzekerheden zijn geconstateerd et betrekking 
op de voorschotten van de SONA? 

7 Hoe is het geld voor de SONA besteed? is dit een geslaagde 
uitgave geweest?
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